
 

Rada Gminy Waganiec 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Opieki Społecznej 

 

 

RG.0012.IX.2.KO.2025 

 

Protokół Nr 2/2025 

w dniu 4 lutego 2025 

 

Miejsce posiedzenia: sali narad parter Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

Obrady rozpoczęto 04.02.2025 r., o godz. 13.00, a zakończono o godz. 14.50. 

 tego samego dnia. 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków 

Obecni: 

1. Angelika Przybylska – przewodnicząca, 

2. Stanisław Zimecki – wiceprzewodniczący,  

3. Krzysztof Gapski – członek, 

4. Piotr Nowak (okręg Brudnowo) – członek,  

5. Piotr Nowak (okręg Waganiec) – członek (nieobecny). 

 

W posiedzeniu udział wzięli również: Wójt Gminy – Piotr Kosik, Przewodniczący Rady Gminy – 

Tomasz Wysocki, Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Arkadiusz Kujawa, członkowie stałych 

komisji Rady Gminy, Podinspektor ds. kadr i ewidencji działalności gospodarczej - Klaudia 

Rutecka, Dyrektor Zespołu Szkół im. I.J. Paderewskiego – Anna Kwapińska  - lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu. 
 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej, przewodniczyła 

Przewodnicząca Komisji Angelika Przybylska. 

 

1. Otwarcie obrad komisji i stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 13.00 otworzyła obrady komisji i stwierdziła, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 4 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 5 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad: 

Przewodniczący komisji – przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad Komisji Oświaty. 

4. Dyskusja w zakresie zadania publicznego pn. "Upowszechnienie Kultury Fizycznej i Sportu" oraz 

Gminnego Klubu Sportowego „Sadownik - Waganiec”. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.  



 

Wyniki głosowania: „za” 4 radnych: Angelika Przybylska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), 

Krzysztof Gapski, Stanisław Zimecki „przeciw” – 0; „wstrzymujących się” – 0. 

 

3. Przyjęcie protokołu z przednich obrad Komisji Oświaty. 

Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia komisji.  

Wyniki głosowania: „za” 3 radnych: Angelika Przybylska, Krzysztof Gapski, Stanisław Zimecki 

„przeciw” – 0; „wstrzymujących się” – 1: Piotr Nowak (okręg Brudnowo). 

 

4. Dyskusja w zakresie zadania publicznego pn. "Upowszechnienie Kultury Fizycznej  

i Sportu" oraz Gminnego Klubu Sportowego „Sadownik - Waganiec”. 

Na posiedzeniu komisji poruszane były tematy dotyczące funkcjonowania „Zumby” prowadzonej 

przez Stowarzyszenie RATAM oraz GKS „Sadownik – Waganiec” w zakresie upowszechniania 

kultury fizycznej i sportu. 

 

Wywiązała się dyskusja na temat zajęć „Zumby” i miejsca spotkań oraz miejsca na sprzęt fitness, 

który do tej pory zostaje niewykorzystywany. 

Wyjaśnień na ten temat udzielała zaproszona na posiedzenie Pani Anna Kwapińska Dyrektor 

Zespołu Szkół w Zbrachlinie. 

 

Następnie Komisja zapoznała się z korespondencją jaka wpłynęła w ostatnim okresie z GKS 

„Sadownik – Waganiec” – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Wyjaśnień na zapytania radnych udzielał Wójt Gminy i pracownik merytoryczny Pani Klaudia 

Rutecka. 

Na posiedzenie byli zaproszeni również przedstawiciele Klubu: Pan Sławomir Szudzik – Prezes 

Klubu, Pan Gawlik Bartłomiej – Dyrektor Sportowy, Pan Kacper Drużyński – Kierownik Drużyny, 

jednak nikt nie przybył. 

 

Radni postanowili nie ogłaszać konkursu na „Upowszechnienie Kultury Fizycznej i Sportu” – w 

związku z ustawą z dnia 25 czerwca 2010 r. Wstrzymanie dofinansowania do chwili ogłoszenia 

konkursu. 

 

5. Sprawy bieżące – dyskusji brak. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji o godz. 14.50 zamknęła posiedzenie 

Komisji Oświaty. 

                                                      Przewodnicząca Komisji                                                    

                                                 Angelika Przybylska 

Protokołowała: 

Angelika Przybylska 

 

 

 
Przygotował(a): Iwona Marciniak 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i jej organów  

oraz spraw organizacyjnych Urzędu Gminy 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


